
 

Rada školy pri ZŠ Dolinský potok 1 114/28, 024 01 Kysucké Nové Mesto 
 

Zápisnica  
zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ Dolinský potok 1 114/28, 024 01 Kysucké Nové Mesto 

 

 

 

Dátum a miesto konania:  12. 10. 2022 o 16,00 hod. 

 

Prítomní: Mgr. Mária Záteková, Silvia Veselá, Mgr. Janka Pieronová, Vladimír Magura, 

JUDr. Ľubomír Ježo, PhDr. Martin Priečko PhD.  

Neprítomní: Mgr. Lenka Škoríková, Mgr. Daniel Bandura, Mgr. Eva Králiková, MUDr. 

Alžbeta Kurciníková, Ing. Lukáš Vojsovič 

Hostia: Mgr. Anita Tomaníčková  

Rada školy je uznášaniaschopná.     

 

Program zasadnutia rady školy:  

1. Otvorenie  

2. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských     

    zariadení (v zmysle vyhlášky MŠ SR č. 435/2020 Z. z.)  

3. Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno-       

   - vzdelávacieho procesu, s personálnym obsadením školy a stavom žiakov 

4. Školský poriadok, ustanovenie školského parlamentu 

5. Aktuálne problémy školy  

6. Diskusia  

7. Uznesenie  

8. Záver 

  

1. Otvorenie 

Členka Rady školy (ďalej len RŠ) Mgr. Mária Záteková  privítala prítomných, oboznámila ich 

s programom  a otvorila zasadnutie RŠ. 

 

 



2. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 

zariadení (v zmysle vyhlášky MŠ SR č. 435/2020 Z. z.). 

P. riaditeľka Anita Tomaníčková predniesla správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení (v zmysle vyhlášky MŠ SR č. 435/2020 

Z. z.). Prítomní mali možnosť sa k správe vyjadriť. Nemali žiadne pripomienky ani otázky. 

Správa bude zverejnená na internetovej stránke školy. 

 

3. Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno-        

-vzdelávacieho procesu, s personálnym obsadením školy a stavom žiakov 

P. riaditeľka Mgr. Anita Tomaníčková predniesla informácie o pedagogicko – organizačnom a 

materiálnom zabezpečení výchovno– vzdelávacieho procesu.  

 

4. Školský poriadok 

P. riaditeľka informovala o zmenách v školskom poriadku. Prítomní nemali žiadne 

pripomienky ani otázky. 

 

5. Aktuálne problémy školy 

P. riaditeľka informovala o najaktuálnejších problémoch školy: 

- nedostatok financií, 

- problémy so stúpajúcimi cenami elektrickej energie a plynu, 

- žiakovi 2. ročníka bola diagnostikovaná mentálna retardácia, mal by navštevovať osobitnú 

školu, ale rodičia aj napriek pohovoru s riaditeľkou školy, výchovnou poradkyňou, špeciálnou 

pedagogičkou trvajú na tom, aby dieťa navštevovalo normálnu ZŠ; z toho pre nás vyplývajú 

zvýšené náklady na špeciálne učebnice, špeciálny plán, nemáme k nemu asistenta učiteľa, 

pretože rodičia žiadosť podali až v septembri, 

- prihlásili sme sa do Plánu obnovy a odolnosti, v rámci ktorého by mali byť učiteľom rozdané 

notebooky, p. riaditeľka údaje spracovala, odovzdala a čakáme na spätnú väzbu z MŠVVaŠ, 

- p. riaditeľka očakáva kontrolu z MV SR, OÚ CO na kolaudáciu na inštaláciu sirény pre celú 

lokalitu hornej časti KNM, 

- ďalšia kontrola sa uskutoční 26. októbra 2022 na projekt SK-KLÍMA, informovala o priebehu 

projektu a propagácii, zároveň pozvala prítomných na záverečnú konferenciu, ktorá sa 

uskutoční vo februári. 

 



6. Diskusia 

- p. Veselá – stravníci pribúdajú, chýba dopravná značka zákaz vjazdu smerom k školskej 

jedálni, vzniká tak problém pri vykladaní tovaru, hlavne s rodičmi 

- p. Tomaníčková – informácia o dopravnej značke je už na polícii 

- p. Pieronová – ak je z dôvodu choroby neprítomný triedny učiteľ, je nevyhnutné dať zaňho 

náhradu a informovať rodičov, aby vedeli, na koho sa obrátiť 

- p. Tomaníčková – zo začiatku vzniká problém vtedy, keď nie je známe, ako dlho bude daný 

učiteľ na PN 

 

7. Uznesenie 

Rada školy berie na vedomie a odporúča zriaďovateľovi na schválenie:  

- Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 

zariadení (v zmysle vyhlášky MŠ SR č. 435/2020 Z. z.) 

 

Rada školy berie na vedomie: 

- Informácie o pedagogicko-organizačnom a materiálnom zabezpečení výchovno-                                   

- vzdelávacieho procesu,  s personálnym obsadením školy a stavom žiakov 

-  Zmeny v školskom poriadku 

 

Rada školy prerokovala a schválila: 

-  Ustanovenie školského parlamentu v ZŠ Dolinský potok 

 

Uznesenie zo zasadnutia rady školy  - výsledok hlasovania: 

O uznesení hlasov        6 členov  

Za prijatie uznesenia hlasovalo      6 členov 

Proti prijatiu uznesenia hlasovalo      0 členov  

Hlasovania sa zdržalo        0 členov  



 

8. Záver 

Členka RŠ Mgr. Mária Záteková  poďakovala prítomným za účasť. Poďakovala poslancom za 

doterajšiu činnosť v RŠ. Oboznámila ich, že ďalšie stretnutie bude po komunálnych voľbách 

a doplnení členov zriaďovateľom a ukončila zasadnutie RŠ. 

 

Zápisnicu vyhotovila:  Mgr. Mária Záteková 

 

                                                                   


